

UNIVERSITÉ MARIE ET LOUIS PASTEUR



1 rue Claude Goudimel

25030 BESANCON

France

Telephone: +33 (0)3 81 66 66 66

Fax:

Site: <http://www.univ-fcomte.fr/>

Category: Research and training centre
Activities: Centre technique, training, search
Markets: Multi-markets
Region: Bourgogne-franche-comté
Participant since: 2016

Procédés innovants

La Direction Recherche, Valorisation et Innovation oriente les entreprises souhaitant établir une collaboration de recherche avec les laboratoires de l'université vers les scientifiques, moyens et équipements adaptés à leurs projets, les accompagne dans la négociation du contrat et son suivi administratif et financier via son outil de gestion, le SAIC. Elle assiste les entreprises souhaitant réaliser des prestations de service dans leurs démarches avec les laboratoires et les aide à développer leurs compétences : convention CIFRE, concours scientifiques, doctorant-conseil, contrat de recherche/prestation, formation sur mesure.

Research and Promotion Department guides companies wishing to establish a research collaboration with the laboratories of the University toward scientists, means and equipment, adapted to their project, assists them in negotiating the contract and its administrative and financial monitoring thanks to its management tool, SAIC (Industrial and Commercial Activities Department). It assists companies wishing to make service offers in their step with laboratories and helps them to develop their skills: CIFRE, scientific support (researcher, PhD student), tailormade training.